
 

 

Raiņa bulvāris 19-144, Rīga, LV-1586  lusp@lusp.lv 
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 Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Raiņa bulvārī 19, Rīgā 

25.09.2023 Nr. 1.4/23-VS-52 

Sēdes sākums: 17:10 

Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes Studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

Biroja darbinieki:  

Anete Patrīcija Raiskuma (LU SP Biroja vadītāja) 

Lāsma Līga Reisa (LU SP Grafiskā dizainere) 

Liene Eglīte (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Laura Dace Pakalniete (LU SP Koordinētāja zinātnes jautājumos) 

Alens Aleksandrs Čerņa (LU SP IT sistēmu izstrādātājs) 
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14. Iknedēļas e-pasti 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 275 – A. Kleina pieteikums uz Koordinators sadarbības jautājumos ar LU filiālēm 

vakanci; 

⎯ ID 276 – S. Adleres pieteikums uz Koordinators sadarbības jautājumos ar LU filiālēm 

vakanci; 

⎯ ID 277 – P. K. Jakovļevas pieteikums uz Koordinators grafiskā dizaina jautājumos 

amatu; 

⎯ ID 278 – L. Rudzānes atlūgums no LSA Domnieka amata; 

⎯ ID 279 – FMOF SP Budžeta grozījumi; 

⎯ ID 280 – S. Sķubures pieteikums uz Koordinators grafiskā dizaina jautājumos amatu. 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 
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3. Par Satversmes sapulces delegātu 

vēlēšanām un komisiju 

4. ESN 

5. Kalbas piedāvājums 

6. Tikšanās ar Risebu 

7. LU SP Reprezentatīvo dizaini 

8. SPB budžeta grozījumi 

9. Par VARAM pasākumu 

10. Kopsapulces izsludināšana 

11. Senāta un vadības aktualitātes 

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

13. FSP un SSK aktualitātes 

14. Iknedēļas e-pasti 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes 

laiku un datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Par Satversmes sapulces delegātu vēlēšanām un komisiju 

E. Borska informē par to, ka tuvākajā laikā tiks izveidota komisija, kas izskatīs saņemtos 

rektora amata kandidātu pieteikumus un lems par to, kuri no tiem tiek virzīti uz otro kārtu. 

Tajā būs nepieciešams ievēlēt vienu studējošo. Vēl nepieciešams atjaunot Satversmes 

sapulces delegātu sarakstu, jo tajā ir vairāki studenti, kas ir jau absolvējuši. Nepieciešams 

lemt par to, kad tiek izsludinātas vēlēšanas uz šīm vietām.  

Plkst. 17.20 sēdei pievienojas L. Runčis. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Es domāju šo nevajadzētu vilkt garumā un pēc iespējas ātrāk izsludināt. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  
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R. Baumanis: Es teikšu, ka vajadzētu arī sazināties ar tiem, kas vēl ir šobrīd delegāti, vai viņi 

vēlas turpināt savu darbību un lai viņi apzinās, ka viņi ir šie delegāti.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Es piedāvāju no oktobra sākuma līdz beigām un tad vēlēšanas LU SP 

kopsapulcē, kas notiks novembra sākumā.  

E. Borska: Vai PR komandai šie datumi atbilst? 

E. Borska dod vārdu L. Eglītei. 

L. Eglīte: Jā, datumi derēs varēsim visu sagatavot. 

E. Borska: Tad es piedāvāju no 9. oktobra līdz 5. novembrim izsludināt pieteikšanos uz 

Satversmes sapulces delegātu vietām, vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Tad otrs jautājums ir par Rektora vēlēšanu komisijas pārstāvi. Kā un kad mēs 

organizējam šo procesu? 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Es teiktu, ka šo arī vajadzētu vēlēt caur kopsapulci, lai process būtu atklāts.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Es domāju, ja laiks atļauj mēs arī šo varam atstāt līdz nākamajai KS.  

E. Borska: Labi, tad sapratu jūsu viedokli un kad būs lielāka skaidrība par termiņiem, tad arī 

atkārtoti izskatīsim šo jautājumu. Vai kādam ir vēl kāds jautājums? 

Jautājumu nav.  

4. ESN 

E. Borska informē par saņemto ziņu no ESN, kas ir ielūgums uz viņu pasākumu 27.09. 

vakarā. Nepieciešams saprast, kuri no mums šo pasākumu apmeklē.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine: Šobrīd izskatās, ka es tieku uz šo pasākumu un labprāt to apmeklētu.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es arī varu apmeklēt, man nekas nav ieplānots tajā vakarā.  

E. Borska: Labi, tad lūdzu atbildiet uz ziņu, ka Jūs ieradīsieties.  

5. Kalbas piedāvājums 

E. Borska informē klātesošos par piedāvājumu no Kalbas. Nepieciešams saprast, ko mēs 

atbildam viņiem.  

Notiek diskusija par to, vai mēs šādus līdzekļus drīkstam saņemt un kā.  
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E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Ja mēs nevaram pieņemt šo naudu tieši, vai mums tā nav nepieciešama un tikai 

radīs papildus apgrūtinājumus, tad varbūt, ja viņi vēlās pateikt paldies, mēs varam piedāvāt 

viņiem nopirkt kaut ko no ēdiena uz kādu no KS.  

E. Borska: Varu atbildēt viņiem to, vai ir kādam iebildumi? 

Iebildumu nav.  

6. Tikšanās ar Risebu 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis informē par to, kas notika tikšanās reizē. Riseba plāns ir rīkot kopīgu AII SP 

pasākumu, kas notiktu nākamā gada pavasara semestrī. Nepieciešams saprast mūsu nostāju 

šajā jautājumā, vai mēs iesaistāmies.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Es teikšu mums būtu jāiesaistās, jo tas izskatīsies labi, ka LU SP sadarbojas ar 

mazākām augstskolām. Galvenais būtu saprast par finansēm, kā tas izskatīsies.  

Klātesošie piedalās diskusijā par iesaisti šajā pasākumā. 

E. Borska: Tad esam vienojušies, ka R. Baumanis sazinās ar Riseba pārstāvjiem un 

noskaidros jautājumus, kas mums radās un gala atbildi dosim pēc nākamās VS.  

7. LU SP Reprezentatīvo dizaini 

E. Borska dod vārda L. Eglītei.  

L. Eglīte iepazīstina klātesošos ar sagatavotajiem LU SP reprezentatīvo dizainiem.  

Klātesošie piedalās diskusijā par katru no reprezentatīvajiem materiāliem un sniedz 

komentārus par to, vai ir nepieciešami uzlabojumi.  

L. Eglīte: Paldies, komentārus nodošu A. P. Raiskumai, lai var sagatavot gala versijas 

reprezentatīvajiem un veikt pasūtījumu.  

8. SPB budžeta grozījumi 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine informē par to, ka nepieciešams veikt budžeta grozījumus, lai apmaksātu HIV 

testēšanās dienu pasākumu.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par šo? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par SPB budžeta grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 
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PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt SPB budžeta grozījumus.  

9. Par VARAM pasākumu 

E. Borska informē par iespēju LU SP piedalīties VARAM organizētajā pasākumā. Galvenais, 

ko viņi sagaida ir, ka mēs informējam studentus par šo un nodrošinām studentus, kas 

iesaistīsies pasākuma norisē, no organizatoriskajiem darbiem, cik saprotams mums nekas 

nebūtu jāveic. 

E. Borska: Kāds ir jūsu viedoklis vai mēs piedalāmies pasākumā? 

Klātesošie vienojas, ka varam atbalstīt šādu pasākumu un notiek saziņa ar VARAM par 

papildus informāciju.  

10. Kopsapulces izsludināšana 

E. Borska informē, ka nepieciešams izsludināt KS un nepieciešams vienoties par datumiem.  

Klātesošie vienojas par to, ka KS tiks rīkota 11. oktobrī. 

E. Borska: Labi, valdes locekļi, lūdzu līdz rītdienai sagatavojiet DK, lai varam veikt 

balsojumu par KS izsludināšanu.  

11. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Šodien notika vadības sēde, 

kurā tika diskutēts jautājums par studiju maksām.  

Klātesošie plašāk diskutē par rīcību nākotnē saistībā ar studiju maksu celšanu.  

E. Borska turpina informēt par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Pedagogiem ir 

piešķirts papildus finansējums. Apstiprināts stratēģiskās komunikācijas plāns. Notika 

diskusija par Akadēmisko godīgumu,  plānotajiem pasākumiem LU dzimšanas dienas nedēļā. 

Senātā notiek darbs pie konsolidācijas, tiek rīkotas fokusgrupas.  

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska informē par LSA un nacionāla līmeņa aktualitātēm. Notika IKZK sēde, kurā tika 

skatīti jautājumi par konsolidāciju un AII izteicās par procesu norisi. Notiek diskusijas par 

pārmaiņām Padomju finansēšanā. Pagājušajā nedēļā notika LSA Domes sēde, kurā R. A. 

Strodu ievēlēja par Akadēmiskā virziena vadītāju.  

13. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 
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D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. FMOF SP iesniedza budžeta grozījumus, tiek 

organizēta FSP pārstāvniecība LU Studentu dienā.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis informē par SSK aktualitātēm. SSK plāno veikt budžeta grozījumus. Viņi tika arī 

aicināti uz šo VS, bet diemžēl nevarēja pieslēgties. 

14. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 2. oktobrī plkst. 17.30, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 2. oktobri plkst. 17.30, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 18.52 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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